

## 報名須知

1. 除課程特別註明外，所有課程均適合年滿 13 歲或以上之人士參加。
  2. 學員適宜穿著舞衣/便服/運動服，除特別註明外，或視乎課堂要求可穿牛仔褲、輕便波鞋、特別舞鞋或皮鞋上課。
  3. 為保障個人衛生，建議學員上課前更換汗衫及乾淨的襪上課。
  4. 學員必須承擔上課之個人風險，並根據個人能力，作出判斷是否適合上課。懷孕婦女（除醫生建議）不適宜上課；有關上課之個人風險，「多空間」概不負責。如有需要，建議學員可自行購買有關保險。
  5. 學員提供的資料會用作會員通訊及收取「多空間」節目之宣傳資料用途。根據個人資料(私隱)條例，申請人有權查詢及更正所提供的個人資料。如欲查詢、翻閱或更改個人資料，請與「多空間」聯絡。
  6. 「多空間」有權拍攝或錄影學員上課情況，以作日後宣傳及紀錄之用。相片及錄像版權將歸「多空間」所有。
  7. 學員如有需要於上課期間進行拍攝或錄影，務必先向「多空間」申請。
  8. 課程及活動如有更改，以「多空間」最後公佈為準。
- 

## Enrollment Info

1. Unless the course description indicates specifically, all the dance courses are suitable for applicants aged 13 or above.
2. Students are advised to wear leotard, casual wear and sportswear. Unless the courses have indicated specifically, students can wear jeans, special dance shoes, sports shoes or leather shoes for the classes.
3. For the sake of personal hygiene, students are encouraged to wear T-shirt and clean socks to class.
4. Students should bear his/her own risk and attend lessons according to their own abilities. Pregnant women are not recommended to attend classes (unless recommended by doctor). Y-Space would not be liable for any injuries or illnesses sustained during lessons. Students can consider applying for insurance on their own if needed.
5. The personal data provided in the form will be used for newsletter and promotion of Y-Space's programmes. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to request access to and to correct personal data. To access your personal data, please contact Y-Space.
6. Y-Space reserves the right to carry out photography and filming during the class for promotion and record purpose. Y-Space will also have the copy right on all the photos and video documentation.
7. Students who want to carry out photography and filming during the class must seek prior approval from Y-Space.
8. Y-Space reserves the right to alter programming without prior notice.